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危险警告 Warning

机器运作过程中，必须在机器的前后各保留 1m 的自由工作范围，以保证人员能

够随时地，不受限制地接近机器。

During the operation of the machine, a free working range of 1m must be kept in

front and behind the machine to ensure that personnel can be close to the machine

at any time without restriction.

在缝纫过程中，不许在缝纫针区域抓取任何东西！有被针伤的危险！

During the sewing process, do not grab anything in the sewing needle area! In

danger of a needle injury!

调整工作过程中，不许在工作台上放任何物品！有被四下乱飞的物品伤害的危险！

In the process of adjustment, do not put any items on the workbench! There is a

danger of being hurt by the objects flying around!

不许开动没有支承件 1的机器！因为机头非常重，当向后倾斜时，机器有向后翻

到的危险！

Do not start a machine without support 1! Because the nose is very heavy, when

tilted backwards, the machine is in danger of turning backwards!

在向后倾斜机器前关闭总开关！有被机器意外地启动伤害的危险！

Turn off the master switch before tilt the machine backward! In danger of being

accidentally started by the machine!

不许开动没有挑线杆防护罩 2的机器！有被挑线杆的动作伤害的危险！

Do not start the machine without the pick rod protective cover 2! There is a risk of

being hurt by the movement of the pick pole!



2. 安装 Installation

在机器安装地点,必须有与机器相符的电源接口。

在机器安装地点,必须有平整、坚固的地面,以及充分的照明。

The site where the machine is installed must be provided with

suitable connections for electric current.

it must be ensured that the standing surface of the machine site is firm and

horizontal,and that sufficient lighting is provided for

2.01 台板高度的调整 Adjust the table height

松开螺钉 1和 2,并将台板调整至所需的高度;

将螺钉 1牢固地拧紧;

将踏板调至所需的位置,并且将螺钉 2拧紧。

Loosen screws1and 2,and set the table height as required;

Firmly tighten screw 1;

Set the required pedal position and tighten screw2.



2.02 安装倾斜支撑块

2.03 台板开槽部位尺寸



2.04 安装台板

2.05 安装七字型木架 Installation of Seven Type Wooden Frame

如图所示在七字型木架 1上安装机头铰链座组件 3，马叉螺钉 2

穿过七字型木架 1、台板 6，使用螺母预紧马叉螺钉 2，随后在台板 6

上嵌入机头坐垫 4、机头支座 5。

Mount the head hinge base assembly 3 and the horse fork screw 2 on

the seven shaped wooden frame 1 as shownThrough the 7-shaped

Wooden frame,the bedplate, use the nut to pretighten the fork screw 2,

and then on the bedplate 6.The head cushion 4 and the head support 5

are embedded in the upper part of the machine.
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2.06 调整七字型木架 Adjust the seven - shaped wooden frame

如图所示将机头放置在台板上，机头上的铰链轴 1应嵌入铰链座 2内，

释放马叉螺钉 3，随后调整机头位置，底板应有效压在机头坐垫 5上，

同时木架 4应随机头移动，尽可能的靠近机头，调整完成后固定马叉螺钉 3。

The head is placed on the table plate as shown. The hinge shaft 1 on the

headShould be embedded in the hinge seat 2,release the horse fork screw 3,

and then adjust the machine.The head position bottom plate is effectively

pressed against the head seat 5, while the wood frame 4 shall beRandom head

moves as close to the head as possible. Fixed after adjustment.Horse Fork Screw 3.

2.07 拆除支脚螺钉
Removal of Brace Screws

在将油盘安装到台板底部前，

使用开口扳手拆除支脚螺钉 1。

Before installing the oil pan to

thebottom of the tray,Remove

Brace Screws 1.
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